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1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:02. 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Esityslistan hyväksyminen 

 Kokouksen esityslista hyväksyttiin. 

4. Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen 

Edellinen pöytäkirja, jonka sihteerin sijainen Matti Mustonen laati on lähetetty 

yhdistyksen sähköpostilistalle. Pöytäkirja hyväksyttiin. 

5. Talous 

Taloudenhoitaja aloitti talouskatsauksensa positiivisin mielin, julistaen aitoon 

Arhinmäkiläiseen tapaan ”Raha on tulossa.” Tulevia tuloja ovat tulot fuksisitseistä ja 

lipputulot Limeksen appron yhteislähdöstä. Tulevia menoja ovat tuutoreiden 

kulukorvaukset ja vuosijuhlien ennakkomaksu. Päätettiin, että kulukorvaukset 

käsitellään myöhemmin kokouksessa. 

6. Tapahtumatoiminta 

Kesän ja alkusyksyn menneitä tapahtumia käytiin läpi. Alumnisitsejä pidettiin 

onnistuneina, ja ilman palohälytystä olisimme jääneet jopa 20 euroa voitolle.  



Orientaatioviikko sujui hyvin mutta huomattiin, että kävijöitä oli vähemmän kuin viime 

vuonna. Puhuttiin palautekyselyn laatimisesta, jotta voidaan kehittää viikkoa ensi 

vuodeksi. Orientaatioviikon tunnelmia kuvaillee fuksilta kuultu lausahdus ”Luulin että 

teekkarit tykkää jallusta, mutta te ootte ihan next level.” 

Kannunkaatajaisissa kävimme myymässä merkkejä 4:n hallituslaisen voimin. Saimme 

myytyä useamman merkin. 

Fuksiaisissa Hallituksen rastia pidettiin hyvänä, ja myös rastin pitäjillä oli hauskaa! 

Ja sitten tuleviin tapahtumiin. 16.9. pidettäviin Kannunvalajien fuksiaisiin on sovittu 

rastin pitäjät ja sisältö. 

Fuksisitsit 22.9. ovat suunniteltu ja mietitty, mutta tarvittaisiin vielä kymmenkunta 

osallistujaa, jotta tapahtuma olisi voitollinen. Matti ja Otto lupautuivat yrittämään 

houkutella sedät paikalle. 

HYY:n fuksiseikkailuun 28.9. menevät Ivan, Ville, Pyry, Henna ja Ella H pitämään rastia. 

KTTO:n 60. lipun lippukiintiö Limeksen Approille (4.10.) myytiin loppuun päivässä. 

KTTO:n jatkot ovat Apollossa. 

Osallistumme 19.10. T-Klubin sitseille Turussa. (Huom. Tapahtuma on kokouksen jälkeen 

peruttu) 

GSE-sitsejä päästään tänä vuonna viettämään 31.10. Casa Academicassa. 

Aikaisemmista vuosista poiketen myös Hanken osallistuu sitseille, joten pääsemme 

verkostoitumaan myös toisella kotimaisella. 

KTTO x Konstruktio reivit pidetään alustavasti 3.11. Kuppalassa. Tapahtuma olisi koko 

Valtsikan opiskelijoille tarkoitettu. Keskustelimme pääsymaksusta tapahtumaan, sillä 

tapahtuma vaatisi mahdollisesti että tuodaan omat äänentoistolaitteet. ”Kuppalan omat 

kaiuttimet ovat vaaralliset kuulolle!” 

Kansisrisse järjestetään alustavasti marraskuun viimeisellä viikolla. Ei vielä olla päätetty 

onko lähtö Turusta vai Helsingistä. Keskustelun aikana hiljennyimme kuuntelemaan 

viereisen Alina-salin sitsien Helan går -laulua. 

Vaalikokous ja pikkujoulut pidetään alustavasti 8.12. Alina-salissa. 

Käsitellään kohta 5. (Kulukorvaukset) loppuun 

 Kaikki kulukorvauspyynnöt hyväksyttiin. 



7. Viestintä 

12.9. julkaistaan alustavasti ilmoittautumistiedot vuosijuhlille, jatkoille ja sillikselle. 

Myös GSE-sitseistä tiedotetaan lähiaikoine. 

Keskustelimme paljon SoMe:n yhtenäistämisestä, jotta saisimme selkeyttä viestintään. 

Tavoitteiksi asetettiin: 

• Viedä KTTO:n somea modernimpaan suuntaan 

• Tehdä KTTO:n somesta sen nykyisten opiskelijoidensa näköinen, uusi sukupolvi 

huomioon ottaen. 

Päätimme, että yritysten tiedottamisasiat (pl. ekskursiot) julkaistaan jatkossa vain 

Facebookiin, sähköpostilistalle ja Instagram-tarinoihin. Ei omia Instagram julkaisuja. 

8. Yrityssuhdeasiat 

Carreer Starter pidetään 10.10. Tilasta on jo sovittu. Milttonin kanssa tapaaminen 12.9. 

mahdollisesta ekskursiosta. 

9. Opintoasiat 

Opintokahvit yritetään sopia henkilökunnan kanssa, niin ettei luentoja olisi samaan 

aikaan. (Kokouksen jälkeen opintokahvien ajankohdaksi on sovittu 3.10.) 

Pyritään myös pitämään parempaa yhteyttä koulutusohjelmien johtoryhmien 

opiskelijaedustajiin. 

10. Urheilu 

Sulkapallo, josta keväällä oli kokouksista usein puhetta ei vielä näytä toteutuvan. Sen 

sijaan päätimme osallistua Unisportin jalkapallosarjaan FC KTTO:n voimin.  

Tässä vaiheessa kokouksessa alkoi olla niin väsynyt ilmapiiri, että päätettiin yksimielisesti pitää 

viiden minuutin tauko. Opintosihteerimme Otto ehdotti jopa kokouksen jatkamista seuraavana 

päivänä, mutta tämä ehdotus hylättiin. 

11. Vuosijuhlat ja sillis 

Varapuheenjohtaja aloitti vuosijuhlakatsauksensa kertomalla, että budjetti on tällä 

hetkellä 1400 € miinuksella. Tämä oli kuitenkin hänen mielestään ”hyvä asia.” 

Ainejärjestönauhat on nyt tilattu ja niiden on määrä saapua syyskuussa. 



Kunniamerkeistä keskusteltaessa mietittiin madollisuudesta antaa jäsenten ehdottaa 

merkkien saajaa. 

Silliksen tila on varattu ja jatkojen suunnittelu on hyvässä vaiheessa. Haalarimerkki on 

vielä ideointivaiheessa. 

Juhlapuhuja on valittu, mutta henkilöllisyys pidetään vielä salassa. Tästä saattoi jokunen 

lukea kokouksen aikaisista Jodel-julkaisuistakin. 

12. Yhdenvertaisuus 

Käytiin läpi tärkeimpiä poimintoja GSE:n ilmapiirikyselyn tuloksista, ja sen jälkeisestä 

palaverista. Kysely oli Aallon, HY:n ja Hankenin yhteinen. Poiminnot olivat:  

• 80 % vastanneista kokee yhteenkuuluvuutta GSE:hen 

• Kiusaamista on kokenut 13 % vastanneista 

• Seksuaalista häirintää on kokenut 7 % vastanneista 

• Joista kuitenkin vain 8 % ovat raportoineet tapahtumasta eteenpäin  

• Henkilökunnan mielestä yhteisöllisyys opiskelijoiden ja henkilökunnan välillä on 

huonoa 

Uudesta opiskelutilasta Economicumille oltiin myös keskusteltu palaverissa. 

Henkilökunta muistutti, että 3. kerroksen ”akvaario” on avoin kaikille opiskelijoille. 

Palaverissa oltiin myös käyty läpi mahdollisuutta ottaa Economicumin vanha kirjasto 

käyttöön opiskelutilaksi. Tätä kuulemma on käsitelty n. joka 3. vuosi, mutta kaatuu aina 

”joihinkin vuokriin tai norsuihin.” Tätä kummallista lausuntoa selittänee, että tilaa, 

kuulopuheen mukaan, käytetään tällä hetkellä varastona, jossa Luonnontieteellinen 

museo säilyttää täytettyjä eläimiä. 

13. Kapitaali 

Fuksikapitaali oli onnistunut, mutta sen painokoko oli arvioitu liian suureksi. Lehden 

nettisivut tullaan uudistamaan. Matti neuvotteli tänään Copenhagen Economicsin 

kanssa jo aiemmin sovitun maksetun artikkelin sisällöstä. 

14. Muut vastuualuekuulumiset 

 Keskusteltiin seminaari- ja viini-iltojen järjestämisestä GSE:n kanssa 

15. MMETA 

 Keskusteltiin ”Meet the board”-tapahtumasta ennen vaalikokousta 



16. Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin hyvin väsyneissä tunnelmissa ajassa 19:55. 
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